
 

Referat møte i Langrennskomiteen - møte nr.2 i tingperioden 2023-2025 
Sted: Granåsen Arenabygget  
Tid: onsdag 30.august 2023, kl. 19:00-22:00 
Innkalt: Håkon Solvik, Ronny Ingebrigtsen, Ane Valås, Live Spilker, Gøril Holmvassdal, Kristian 
Grøv, Anders Myrland 
 
Til stede: Håkon Solvik, Ronny Ingebrigtsen, Ane Valås, , Kristian Grøv, Anders Myrland, Gøril 
Holmvassdal (referent) 
 
    
Vedlegg (se Teams) 

- Referat fra forrige møte 
- Ny struktur årshjul 
- LK ansvarlig for SP1/Km pr renn 

 
TIL DAGSORDEN 
 
Sak 5 - 23/25 - Godkjenning av innkalling og sakliste  
Innkalling og saksliste godkjent 

 
ORIENTERINGSSAKER 
 
Sak 6 – 23/25 – Referat fra forrige LK-møte  
 
Utestående saker 

• NSF og kretsen har fått nye hjemmesider, noe informasjon har falt ut. Alle tar en runde på 
sine ansvarsområder for å sikre at informasjonen er oppdatert. 

• Bakgrunn fort uttakskriterier for TMN må legges synlig på kretsens hjemmesider og 
informasjon om Team Midt Norge rekrutt må tilbake 

 
Sak 7 – 23/25- Status fakturering og etterfakturering av fellesutgifter HL, junior og senior. 
Administrasjonen har ryddet opp i manglende utfakturering av Elon utgifter for to tidligere 
sesonger.  Manglende utfakturering gjelder også HL; KHU og junior. LK innstiller på at tidligere 
utfakturerer for dette også faktureres ut til klubbene.  
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSSAKER  
  
Sak 8 – 23/25 - Status på de forskjellige ansvarsområder og evt. åpne punkter 

• Senior 
o Det har skjedd lite felles i sommer, men det var god deltakelse fra våre lag på 

Toppidrettsveka. Mandagen etter «Veka» startet høstens første hjemmesamling. 
Noe frafall grunnet sykdom, men godt oppmøte og god stemning i gruppa. 28 deltok 
på det meste.  Rekrutt har fått egen smørevogn, sponset av Haldor Aasbø. 17 løpere 
vil benytte seg av Rekrutt sitt smøreopplegg. Inviterer Olaf, Ingvill og Vidar for 
generell informasjon til/i LK. 

• Junior 
o Ny treningssesong godt i gang! Det er blitt gjennomført to av fire hjemmesamlinger 

med base i Granåsen. Godt oppmøte med 55 utøvere på samling to, noe som er 
veldig bra! Gjennomføres en sosial kveld hver hjemmesamling med pizza etter økt. 

o Jevnlige treninger gjennom sommeren. Noen økter sammen med senior i Granåsen. 
Godt trøkk og godt utbytte! 

o Foreldremøte gjennomført 26. august i Granåsen. Dette er relativt tidlig i forhold til 
tidligere år, men mye spørsmål fra foreldre og utøvere rundt ny modell (TTJR) var et 
fysisk møte nødvendig. 



o Smøring ble også et stort tema. Her jobbes det med å få til et opplegg som fungerer 
på bakgrunn av erfaringer tidligere sesonger. Ronny har kontakt med Heiki. 

o Opplever en bekymring rundt endingen på Heimdal vgs med tanke på 3. årig/4. årig 
skolegang. Dette skal bli mer tatt opp på foreldremøtet holdt av Heimdal vgs selv. 

o Flere tilbakemeldinger i etterkant at møtet var informativt og bra. 
o Videre er det mye som skjer fremover hos junior. Ukesamling i Knyken og 

Bruksvallarna er planlagt og to resterende hjemmesamlinger som er åpne 
juniorsamlinger. 

o Utøverne ser fram til vinteren og spesielt NC i Granåsen blir stas 
o For publisering av teknikkvideoer i Spond-gruppa, må utøver gi samtykke. Legg det 

inn som valg ved påmelding. 
o Samlingsplan med påmeldingslenker må legges ut på kretsens nettsider. 

 

• Team Trøndelag junior 
o Politisk vedtak ble gjort i fylkeskommunen 24. mai, og det endte til slutt med et 

samarbeid om regionlag og finansiering av 4 heltidsstillinger ved Heimdal, Meråker 
og Steinkjer VGS. Presentasjon fra forrige ukes infomøte om regionlag er sendt til 
alle i LK. 

o TTJR har hatt en vellykket samling på Steinkjer. Gode tilbakemeldinger fra utøvere 
og regionallagstrenere. 

o Virker som at TTJR har kommet godt i gang. 
 

• 13-16 
o 15-16: Samlingsplanen for høsten er lagt; Knyken 8-10 september, Melhus og 

Trønder Lyn 7-8 økt, Kyrksæterøra 11-12 nov og Selbu 9-10 des. Snøsamlingen er 
ikke 100% spikret, hvor det avventes at terminlisten bekreftes. Der er Trondheim 
reserveløsning 

o Dato (1-3 mars) og sted (Gålå) for Hovedlandsrennet er berammet og det er 
bekreftet fra NSF at det er nok sengeplasser.  

o  

• SP1 cup/KM/Terminliste 
Datoer for SP1 cup og KM + arrangører ble valgt før sommeren. Forslag til ansvarlig LK-rep på 
hvert renn ble vedtatt. Bakgrunn for hvorfor det ikke er renn i februar/mars: 
 

• SP1-cup 2 - Rindalsrennet - går vanligvis i desember, i år ble det kollisjon med prøve-VM 
i Granåsen. Vi valgte derfor å legge det til januar 

• NSF satte av helga 27.-28.01 til KM i sin terminliste 
• Ingen renn i februar pga at vi har vi tatt hensyn til hhv 

✓ Ungdommens Holmenkollrenn (2.-4) 
✓ Midt Norsk mesterskap (9.-11) 
✓ NC Jr i Granåsen (16.-18.) 
✓ Hovedlandsrennet (23.-25) 

• I mars ingen renn på grunn av hensyn til  

✓ NM junior (1.-3) 
✓ Ungdomsbirken (15.-17) 
✓ Påske 

• KM stafett, kun en søker- Strindheim, som selv ønsket kveldsrenn i januar. Vi var positive 
til å prøve det da det pleier å hope seg opp med stafetter i mars (noe arrangørene selv 
også kommenterer) 

Dette er konsekvensen av å ta hensyn til konkurrerende arrangement som 
klubber/utøvere/foresatte har bedt oss ta hensyn til. I ettertid av tildelingene, har både HL og NM 
blitt forskjøvet ei helg hver, dette gir ei ledig helg i februar. Det er siste helg i vinterferien og jeg tror 
ikke det hadde vært så lett å få arrangører til den helga. 
Terminlista evalueres i etterkant av sesongen. 

 



 

• Sone 
o Live ikke til stede, informasjon ettersendes 

• Økonomi 
o Sesongbudsjett og resultatrapportering pr. avdeling/ansvarsområde utarbeides av 

Anders og Håkon til neste LK-møte. 
o Kretsstyret har vedtatt at det skal være «fire øyne-prinsipp» på innkommende faktura 

og utgående betalinger, dette etter anbefaling fra revisor. Dette gjøres av leder eller 
økonomiansvarlig i hver grenkomite. 

 
 

Sak 9 – 23/25 – Årshjul 

• Forslag til ny struktur  
o Struktur vedtas, årshjulet tas opp på hvert LK-møte. Alle er ansvarlig for sitt eget 

område. 

• Gjennomgang/status på tema for august og september 
 
Sak 10 – 23/25 -Terminliste 

• Fordeling av SP1-cup og KM ansvar 
o Vedtas 

• Supersprint og skicross  
o BSK ønsker å sparre med LK. Gøril og Kristian tar møte med 

arrangementansvarlig i BSK. Formål er å gjøre arrangement attraktivt for alle 
løpere. 

• Forbedret prosess TD-tildeling 
o Det er behov for å forenkle prosessen for tildeling av TD ‘er til sesongens renn. 

Prøveforsøk i fjor der hver enkelt TD selv kunne sett seg opp på renn, fungerte 
svært dårlig. LK foreslår å tildele renn for kommende sesong. Gøril tar en utsjekk 
med sonelederne hva de tenker om dette.  

o Høre sonelederne -sjekk med Berit 
 

• Forslag fra Nord Trøndelag Skikrets om rennfri helg for å gi plass stil andre aktiviteter og 
rekrutteringsarrangement i egen klubb. Må i så fall samkjøres med oss i Sør-Trøndelag:  

o LK synes det blir vanskelig å si nei til klubber som ønsker å arrangere renn. 
Avventer endelig avgjørelse til vi får oversikt over rennsøknader for sesongen 
(frist 15.september) 

 
Sak 11-23/25 – Høstmøte og fagmøte 

o 25.oktober, vi setter opp agenda på neste møte, men alle må være forberedt på å gi 
status på eget ansvarsområde. 

 
Sak 12-23/25 – Møtedatoer høst 23 

• Onsdag 27.september 

• Onsdag 25.oktober – kollisjon med høstmøtet. Erstattes av teamsmøte 18.10 (dato 
fastsettes på LK møte 27.09) 

• Onsdag 29.november 
 
EVENTUELT  
 

• Administrasjonen får mange henvendelser fra klubber som ønsker å koble arrangement 
mot VM. Anders sender en henvendelse til VM-organisasjonen. For å be om føringer. 

 
 


